
Bespreekpunten GroenLinks collegebrief 'Evaluatie ecologisch beheer 2011 en 
planning 2012' 
  
Partij van de Dieren en GroenLinks hebben de commissie B&V verzocht de collegebrief 
'Evaluatie ecologisch beheer 2011 en planning 2012' en de de eindrapportage 
'Onderzoek naar mogelijkheden van benutting van biomassa in de gemeente Groningen'  
te agenderen. 
 
 
1. GroenLinks pleit al jaren voor de benutting van biosmassastromen (bij het beheer 

van de openbare ruimte). In het stuk wordt veronderstelt dat de gemeente hier niet 
ineens toe kan besluiten. Waarom niet? Kan het college dit nader toelichten? 

 
2. Natuurorganisaties gaven vorig jaar in hun brief ook al aan dat zij pleiten voor een 

oplossing voor het maaibeheer. De huidige stortkosten voor het afvoeren van 
maaisel zouden kunnen worden verlaagd door gebruik te maken van biovergisting; 
en daarmee de kosten voor ecologisch beheer. Waarom gebeurt dat nog niet? Is 
hierover met de organisaties gesproken en zo ja; wat is de uitkomst van dit gesprek 
geweest? 

 
3. GroenLinks is van mening dat (p.3) braakliggende terreinen veel kansen bieden voor 

(tijdelijke) natuur en stadslandbouw. Er is tot dusverre geen aanvraag geweest om 
tijdelijke natuur op een bedrijventerrein aan te leggen. Ook zouden de voor- en 
nadelen nog worden uitgewerkt. Wat is hiervan de stand van zaken? Ziet het college 
mogelijkheden om beheerders van braakliggende terreinen hier meer voor motiveren 
om meer tijdelijke natuur in de stad te creëren? Welke? 

 
4. De gedragscode beheer loopt in 2012 af (p.8). Wij zijn van mening dat we de 

gedragscode gewoon moeten blijven toepassen, nu de nieuwe natuurwet die het het 
demissionaire kabinet voor ogen had op losse schroeven is komen te staan. Wat 
vinden de overige fracties hiervan?  

 
5. Het gaat slecht met de bijenstand in Groningen (p.9). Voorlichting en communicatie 

zijn van belang zodat ook stadjers zelf zorgen voor rijke biodiversiteit (variatie aan 
bloemen), bijenhotels en geen gif gebruiken. In hoeverre wordt er stadsbeheer mee 
gewerkt? 

 
Tot slot horen we graag wanneer we de brief rondom het herinrichtingsplan voor Park 
Selwerd kunnen verwachten. 
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